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 Jako radny jestem świadomy, iż zgodnie z Konstytucją RP każdy obywatel ma prawo 

uzyskania informacji, w tym wstępu, na posiedzenia Sesji i komisji Rady z możliwością 

rejestracji dźwięku lub obrazu. 

W związku z powyższym pragnę poinformować, iż nie zażądałem wyłączenia kamery, 

ale poprosiłem jedynie o niepodłączanie jej do sieci internetowej Urzędu Miejskiego, ze 

względu na politykę bezpieczeństwa informacji w Urzędzie. Wewnętrzna sieć informatyczna 

Urzędu jest nie tylko nośnikiem sygnału internetowego, ale jest również nośnikiem wszelkich 

informacji będących w dyspozycji Urzędu, w tych również danych chronionych. Zgodnie  

z polityką bezpieczeństwa informatycznego Urzędu nie ma możliwości podłączenia do sieci 

obcych urządzeń, gdyż mogłoby to spowodować nie tylko naruszenie ochrony określonych 

danych, ale również np. przypadkowe zawirusowanie systemu. 

Jedynym akcentem w tym temacie, w trakcie obrad majowej sesji był fakt podania 

przez Przewodniczącą Rady informacji, iż sesja jest rejestrowana i następuje przekaz on-line 

do sieci internetowej. Nieprawdą jest, że radni lub ktokolwiek z pracowników Urzędu podjął 

jakiekolwiek działania związane lub dążące do przerwania transmisji, dlatego podana przez 

Pana informacja jest nierzetelna. 

W związku z powyższym proszę o odwrotne sprostowanie oczywistej nieprawdy.  
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